
Bestuursvergadering van 1 september 2023 

 

Aanwezig: Christophe, Frederik, Leen, Benny, Hilde en Johan (verslaggevers);  

Verontschuldigd: Bart, Leentje, Marliese 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

 

• Het verslag van vrijdag 4 augustus 2023 wordt goedgekeurd 

 

2. Kasverslag 

 

• Bart is verontschuldigd 

• Johan leest het kasverslag voor 

 

3. Evaluatie Dag van de Bornemnaar 

 

• Werkgroep moet tijdig opgesteld worden en zij zouden een evaluatie moeten 

maken 

• Aan de werkgroep worden volgende voorstellen gedaan: hulp op het terrein pas 

vanaf 13u; dranken tijdig koud zetten; aanbod kleiner maken want oppervlakte 

van de tent is te klein (zeker bij regenweer) → indien geen 10 stuks van verkocht 

dan ook schrappen van de lijst 

• De inkomsten waren goed 

• De medewerkers worden bedankt want er waren veel helpende handen 

 

4. Clubavond en werkgroep 

 

• Marliese zal werkgroep trekken en Ann wil assisteren 

• Komende woensdag wordt deelnameprijs besproken zodat uitnodigingen kunnen 

opgemaakt worden 

• Het draaiboek staat op de Google-Drive 

• Aan Bart wordt gevraagd naar naturaprijzen voor de jeugd; ook trofeeën zullen 

doorgegeven worden 

 

5. Werkgroepen en evenementen 

 

• Op basis van de activiteitenlijst moeten er werkgroepen opgesteld worden voor al 

onze evenementen 

• Frederik geeft een aanzet om een werkgroepverantwoordelijke aan te duiden; hij 

zit samen met een deel van het bestuur om de samenstelling te bekijken 



 

 

6. Overlegvergadering met KSV Bornem en de gemeente 

 

• Op maandag 11 september zitten de 3 partijen bij elkaar op de sportdienst 

• Gebruik van B-terrein (juiste uren, wie, wanneer,…) 

• Wat moet er onderhouden worden door de club? (kogelstand, goten, piste 

zelf,…?) 

• Gebruik van de kantine tijdens cross + op elkaar afstellen van kalenders 

• Periode van inzaaien van de velden + communicatie daarrond 

 

7. Tartan op startblokken 

 

• De nieuwe laag voor de startblokken is geleverd door AMO-sport 

• François Joos heeft een blok mee naar huis en probeert deze te herbekleden 

 

8. Takenpakket secretaris + opvolging Jennifer en Johan 

 

• Beide bestuursleden zullen de opstart van het nieuwe seizoen zeker nog regelen 

(tot 1 november) 

• Johan heeft een beschrijving van het talenpakket uitgewerkt en enkele taken 

worden al ingevuld (ondermeer door de Sportieve Cel) 

• Een oproep zal gelanceerd worden om een nieuwe secretariaatsmedewerker en 

communicatieverantwoordelijke te zoeken (aanspreken en informeren van 

atleten en ouders; verantwoordelijke voor sociale media; beantwoorden en 

doorsturen van mails;…) 

 

9. Clubrecords in kantine 

 

• Dit hangt samen met de lancering van de nieuwe website 

• Een clubrecord-app zal mee gelanceerd worden 

• Vanaf de website in orde is wordt er een touchscreen (tablet?) in de kantine 

gehangen zodat clubrecords eenvoudig geraadpleegd kunnen worden 

 

10. Promotiecampagne nieuwe flyers 

 

• Frederik heeft een mooie flyer gecreëerd 

• Via de loopronde van Kalfort worden de eerste 200 exemplaren uitgedeeld (Hilde) 

• Ook de scholen zullen een papieren of digitale flyer ontvangen (Sint-Bernardus 

heeft al bevestigd) 

 



11. Puntenklassement en prijzen jeugd 

 

• Voor cad+ blijft het een geldomslag en een trofeetje ‘verdienstelijke atleet’ voor 

iedereen die 10 punten of meer scoorden 

• Bij de jeugd zullen er 2 naturaprijzen voorzien worden voor iedereen die 

voldoende sterren heeft (sportieve cel bepaalt vanaf welke sterrenwaarde er 

een ‘mooiere’ prijs is (Bart zal bekijken wat kan) 

• De Bennybons zijn er nog steeds voor medaillewinnaars op kampioenschappen 

vanaf cad+ en ouder (Topsport, Modemakers, Den Amer, Puurs Lof, Delhaize, 

De Kinder) 

• Trofeeën moeten tijdig besteld worden (trainers moeten beslissen welke er nog 

moeten uitgereikt worden) 

 

12. Kledij trainers 

 

• Trainers die volgend jaar nog steeds in dienst zijn werden bevraagd naar hun 

noden (herinneringsmail werd gestuurd naar zij die niet hebben geantwoord) 

• Vooral (regen)jassen en t-shirts worden gevraagd 

• Iedereen krijgt wat er gevraagd wordt (Jennifer lijst op en geeft door aan Bart) 

 

 

13. Afscheidscadeau trainers 

 

• Op vrijdag 6 oktober wordt er afscheid genomen van enkele trainers 

• Ann, Britt, Jytte en Kevin nemen afscheid; Jörne is nog geen zekerheid 

• Het bestuur bekijkt welk afscheidscadeau ze zullen geven 

 

14. Foto’s website  

 

• We wachten nog even op de nieuwe website 

• Daarna kunnen foto’s gecentraliseerd worden op het G-mailaccount van Sparta en 

worden gedeeld via de website 

 

15. Atleten die extern trainen + vergoeding 

 

• Enkele atleten die extern trainen vragen een tussenkomst van de extra vergoeding 

die ze moeten betalen aan hun (privé)trainer 

• We kunnen geen externe trainers betalen maar wel iets aan het eigen lidgeld doen 

• Voorstel is om voor het lidgeld te beperken tot de VAL-bijdrage (weliswaar in 

begin seizoen het volledige lidgeld en op het einde van het seizoen het overige 

bedrag terug betalen op voorwaarde dat ze deelgenomen hebben aan de 

interclub) 

• Christophe contacteert de atleten die deze vraag hebben gesteld 



 

16. Overlopen actiepuntjes 

 

• De puntjes worden overlopen en de acties die gebeurd zijn worden afgevinkt 

 

17. Rondvraag 

 

• Atleten die de club verlaten kunnen nog gebruik maken van SPBO-materiaal tot 1 

november (de effectieve start van het nieuwe seizoen); uiteraard kan de piste 

wel gebruikt worden (met uitzondering van de uren die gereserveerd zijn voor 

Sparta Bornem en Sporters Klein-Brabant) 

→ Christophe contacteert de betrokken atleten 

 

Volgende vergadering: vrijdag 6 oktober om 20u00 


